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Advies commissie Bespreken

Standpunten fracties De SP vindt het evenementenbeleid nog niet besluitrijp. Er is 
teveel gelet op de eisen die de Raad van State heeft gesteld 
en te weinig op draagvlak bij betrokken bewoners. De 
profielen worden vastgesteld door het college. De SP vindt 
dit een taak voor de raad. De kaders voor de locatieprofielen 
zijn nog niet compleet. VDG wil zo snel mogelijk starten met 
het opstellen van de locatieprofielen met omwonenden en 
betrokkenen.  GroenLinks er zijn te weinig kaders 
waarbinnen de organisatoren kunnen bewegen. GroenLinks 
mist partcipatie van inwoners bij het opstellen van het plan. 
Men mist duidelijke kaders m.b.t. natuurherstel, afvalplan 
en drinkbekers. Het is te mager om dit een 
maatwerkgesprek te regelen. Men wil over het plan ten 
aanzien van evenementen met dieren gelijktijdig met dit 
evenementenbeleid een besluit nemen. GroenLinks wil dat 
de locatieprofielen langs de raad gaan. Vindt het 
evenementenbeleid niet besluitrijp.Men wil het beleid van 
2014 nog een jaar door laten lopen. Wat D66 betreft is een 
up-date van het beleid van 2014 voldoende.  D66 mist het 
rijtje van evenementen die op nu in Oss worden 
georganiseerd. Men is er niet van overtuigd dat het 
vaststellen van dit beleid een verbetering is ten opzichte van 
het beleid van 2014. BeterOss is tevreden met het plan wat 
nu voorligt. De VVD het nieuwe evenementenbeleid biedt 
een goed raamwerk om mee aan het werk te gaan. CDA 
goed dat er een nieuw evenementebeleid ligt. UItwerken van 
de locatieprofielen. Is het mogelijk om in gezamenlijkheid 
tot locatieprofielen te komen bij een onderwerp dat zo 
gevoelig ligt. PvdA verheugd dat er zicht is op een 
evenementenbeleid. Men kan zich over het algemeen goed 
vinden in het beleid. Maar men vindt het wat conservatief en 
defensief opgesteld. Men is benieuwd naar de gesprekken 
die de wethouder gaat voeren met de omwonenden rondom 
de locatieprofielen.   
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